

台灣地質公園網絡代表團探訪

台灣地理環境資源、地景及地質公園專家林俊全教授於 2016 年 5 月 21-22 日率領台灣地質公園網絡代表團一行 82 人到訪香港進行考察。當中包括學者、政府官員、景區負責人、社區人士、導賞員和學生等。香港地貌岩石保育協會(AGHK)代表及義工 Christina, Cindy, Frankie, Gomes, James, Miranda 和 Tammy (排名不分先後)分別帶領代表團參觀香港地質公園之赤門海峽、吉澳、荔枝莊和萬宜水庫東壩。他們對於香港一個彈丸之地,卻擁有如此豐富的地質多樣性,自然美景及世界一流的管理系統讚嘆不已,直言對香港石屎森林的印象完全改觀。除了感謝 AGHK 義工的熱心及專業導賞,使他們留下深刻極好的回憶, 他們更會極力推薦香港聯合國教科文組織世界地質公園這世界級的珍貴美麗地質遺產予親朋好友。

During 21 to 22 May, 2016, Professor Lin Jiun-Chuan, Taiwan specialist of geography and resources management, geomorphology and geopark led a group of 82 Taiwan Geoparks Network representatives to visit Hong Kong. The group included scholars, government officials, geopark management authorities, local communities, appreciation guides and students. Christina, Cindy, Frankie, Gomes, James, Miranda and Tammy (in alphabetical order), representatives and volunteers of Association for Geoconservation, Hong Kong guided them to Tolo Channel, Kat O, Lai Chi Chong and High Island East Dam of Hong Kong Geopark. Immensely amazed by the geodiversity, breathtaking sceneries and world class geopark management in such tiny place, they remarked their impression of Hong Kong — "a concrete jungle", has totally changed. Besides appreciating the passion and professional appreciation skills of AGHK volunteers, they will highly recommend Hong Kong UNESCO Global Geopark, this world class marvelous geoheritage and natural beauty, to all their acquaintances and friends.

















